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Rada Miejska w Brzesku 

Komisja Budżetu i Finansów 

Protokół Nr 4/2024 

IV  Komisja Budżetu i Finansów w dniu 24 października 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Brzesku,  

ul. Bartosza Głowackiego 51 

Obrady rozpoczęto 24 października 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:23  

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków 

Obecni: 

1. Franciszek Brzyk 

2. Rafał Cichoński 

3. Seweryn Kozub 

4. Anna Lubowiecka 

5. Bogusław Sambor 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach  

 Skarbnik Celina Łanocha 

 Kierownik SPP Mariusz Styczeń  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Komisji  Budżetu i Finansów Anna Lubowiecka otworzyła posiedzenie 

komisji, witając uczestników. Na podstawie listy obecności, sprawdziła obecność, a  następnie 

stwierdziła prawomocność obrad. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne 

OBECNY (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 
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Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

Porządek obrad komisji zawarty jest w zaproszeniu, stanowi załącznik  do protokołu. 

Do porządku obrad zmian nie zgłoszono. 

Przewodnicząca komisji  Anna Lubowiecka stwierdziła, że porządek posiedzenia komisji 

został przyjęty, stanowi załącznik. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

3. Informacja na temat uwag wniesionych do protokołu z posiedzenia odbytego w dniu 19 września 

2024 r. 

4. Informacja o wynikach finansowych i działalności Spółki RPWiK w Brzesku za rok 2023 oraz  

I półrocze 2024 r.  

5. Informacja o wynikach finansowych i działalności Brzeskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Brzesku. 

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad. 3. Informacja na temat uwag wniesionych do protokołu z posiedzenia odbytego w dniu  

19 września 2024 r. 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

Ad. 4.  Informacja o wynikach finansowych i działalności   Spółki  RPWiK  w Brzesku za rok 

2023 oraz  I półrocze 2024 r. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów 

W dyskusji wzięli udział: 

• Grzegorz Brach (Zastępca Burmistrza) 

W imieniu Prezesa Spółki RPWiK w Brzesku szczegółowo przedstawił informacje zawarte  

w zestawieniu, które radni otrzymali w systemie e-sesja. Omówił poszczególne elementy, 

zwracając uwagę na kluczowe aspekty i wnioski płynące z analizowanych danych min. dot.  

budowy kanalizacji oraz podłączania do sieci kanalizacyjnej przez mieszkańców. Przybliżył 

również kontekst poszczególnych informacji oraz wskazał ich znaczenie dla dalszych działań, 

związanych z planami w zakresie dobudowy sieci wodociągowych oraz sieci kanalizacyjnych na 

terenie Gminy Brzesko. 

Członkowie komisji biorący udział w posiedzeniu mieli możliwość zadawania pytań, na które 

prowadzący udzielił wyczerpujących odpowiedzi. 

Po dyskusji opinia komisji: 
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Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano Informację o wynikach finansowych i działalności   Spółki  RPWiK  w 

Brzesku za rok 2023 oraz  I półrocze 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ze względu na ważne spotkanie P. Zastępcy  Burmistrza  Komisja wyraziła zgodę – jednogłośnie-  

na omówienie przez niego  projektów uchwał i pism zawartych w pkc. 6.  

Ad. 6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów 

• Grzegorz Brach (Zastępca Burmistrza) 

 
Dokonał szczegółowego omówienia projektów uchwał, pism oraz wniosków jakie wpłynęły do 
komisji. Przedstawił każdy dokument osobno, omawiając jego treść, cel oraz istotne kwestie 
związane z realizacją. Podkreślił kluczowe aspekty i przedstawił ewentualne skutki finansowe 
proponowanych rozwiązań. 
 
Uczestnicy mieli możliwość zadawania pytań dotyczących omówionych dokumentów, na które 
prowadzący odpowiedział szczegółowo, rozwiewając wszelkie wątpliwości. 

 

 Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Rady Seniorów Gminy 

Brzesko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie w sprawie przekazania pisma według 

właściwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja zapoznała się z wnioskami do projektu budżetu złożonymi przez:  

1)Radną Agnieszkę Mastalską – Sowa;  

2)Przewodniczącą Rady Seniorów Gminy Brzesko;  
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3)Przewodniczącą Zarządu Osiedla Kościuszki – Ogrodowa,  

4) Przewodniczącego Zarządu Osiedla  Brzezowieckie. 

Komisja  uznaje wnioski za zasadne  i przekazuje je do Burmistrza o ewentualne uwzględnienie 

w projekcie budżetu na rok 2025, w miarę możliwości finansowych budżetu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja zapoznała się z  wnioskiem Spółdzielni Mieszkaniowej w Brzesku o ujęcie w planie 

budżetowym na 2025 r. środków finansowych na budowę  zjazdu do działki nr 1253/24 (blok przy 

ul. Legionów Piłsudskiego 40a) z drogi wewnętrznej, na działce nr 1253/25 ul. Słoneczna w 

Brzesku) i przekazuje wniosek  Burmistrzowi Brzeska. Komisja wnosi o przygotowanie informacji 

dot. wysokości kosztów  tej inwestycji oraz możliwości jej realizacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach szczegółowo odniósł się do wniosku Spółdzielni 
Mieszkaniowej. Przedstawił  na załączonej mapie do dokumentu, omawiając jego treść, cel oraz 
istotne kwestie związane z realizacją wskazanego przedsięwzięcia, tereny działek wskazanych 
we wniosku, prawa ich własności. Podkreślił kluczowe aspekty , dot. braku możliwości dojazdu do 
bloku przez służby porządkowe, pogotowie i straż pożarną, kwestie bezpieczeństwa. Przedstawił 
ewentualne skutki finansowe proponowanych rozwiązań, dla budżetu gminy. 
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W dyskusji głos zabierali Radny Rafał Cichoński, radny Bogusław Sambor, Radny Franciszek 
Brzyk – którzy  pytali w sprawach własności przedmiotowych gruntów, czy grunt jest własnością 
gminy, czy Spółdzielni ?.  
Radna Anna Lubowiecka – zapytała, kto zlecał wykonanie projektu koncepcji budowy. 

Radni, członkowie komisji mieli możliwość zadawania pytań dotyczących przedstawionego 

wniosku SM , na które prowadzący odpowiedział szczegółowo. 

 Głosowano w sprawie 

Komisja zapoznała się z pismem Mieszkańca Brzeska dot. montażu oświetlenia ulicznego przy 

ul. Jesiennej w Brzesku oraz odpowiedzią na pismo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 Komisja zapoznała się z informacją Burmistrza, według pisma z dnia 03.10.2024 r.  

znak: GM.6840.2024 r.,  w sprawie darowizny na rzecz Powiatu Brzeskiego. 

 Komisja zapoznała się z informacjami Burmistrza, według pism z dnia 04.10.2024  

znak:GM.6847.7.20224.AM,GM.6847.52023.PG,GM.6847.82023.RB, 

GM.6853.22024.RB dot. obciążenia nieruchomości własności Gminy Brzesko 

służebnościami gruntowymi. 

Ad. 5. Informacja o wynikach finansowych i działalności Brzeskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Brzesku. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów 

W dyskusji wzięli udział: 

• Mariusz Styczeń (Kierownik Strefy Płatnego Parkowania w Brzesku) 

 
Dokonał szczegółowego omówienia sprawozdania z działalności BOSiR w Brzesku oraz SPP za 
rok bieżący. Przedstawił każdy dokument osobno, omawiając jego treść, cel oraz istotne kwestie 
związane z realizacją. Podkreślił kluczowe aspekty i przedstawił ewentualne skutki finansowe 
proponowanych rozwiązań min. dot. zakupu nowych parkometrów  
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Uczestnicy mieli możliwość zadawania pytań dotyczących omówionych dokumentów, na które 
Pan Kierownik Styczeń odpowiedział szczegółowo, min. dot. zwiększenia strefy płatnego 
parkowania o dodatkowe miejsca parkingowe przy Rynku, nakładania dodatkowych opłat przez 
parkingowych na kierowców bez ważnego  biletu parkingowego, zmiany systemu naliczania kar  , 
co wiążę się z sukcesywnym wprowadzaniem zmian w systemie elektronicznym parkometrów, 
wprowadzenia systemu parowania, wymiany parkometrów i kosztów z tym związanych. 
W dyskusji głos zabierali Radni: Bogusław Sambor, Anna Lubowiecka, Franciszek Brzyk, 
Zastępca burmistrza Grzegorz Brach.  
 

Po dyskusji opinia komisji: 

Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano Informację o wynikach finansowych i działalności Brzeskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Brzesku za okres bieżącego roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad. 6. Cd. omówienie Spraw bieżących i wolne wnioski. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów 

Skarbnik Gminy Celina Łanocha   
 
Dokonała szczegółowego omówienia projektów uchwał jak niżej. Przedstawiła każdy dokument 
osobno, omawiając jego treść, cel oraz istotne kwestie związane z realizacją. Podkreśliła 
kluczowe aspekty i przedstawiła ewentualne skutki finansowe, zaproponowanych zmian  
w projektach. 
 
Członkowie komisji mieli możliwość zadawania pytań dotyczących przedstawionych dokumentów, 
na które Pani Skarbnik odpowiedziała szczegółowo. Pytania członków komisji dot. min. wielkości 
dopłaty do Spółki MPK w Brzesku , funkcjonowania basenu do skończonym remoncie obiektu , 
min. czy będzie powrót lekcji wf. na basenie dla uczniów szkół podstawowych , wielkości oraz 
przydziału  środków budżetowych na działalność statutową sołectw, sposobu zagospodarowania 
tych środków np. na zakup paliwa do kosiarek , sprzątania  itp. 
 
W dyskusji głos zabierali Radni: Bogusław Sambor, Anna Lubowiecka, Zastępca Burmistrza 
Grzegorz Brach, Rafał Cichoński , Franciszek Brzyk. 
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 Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko 

na rok 2024; 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

 Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXX/525/2023 Rady 

Miejskiej w Brzesku z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Brzesko na lata 2024 - 2041 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały zmieniającą Uchwałę w sprawie udzielenia dotacji 

celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw.  św. Marii Magdaleny i św. Stanisława BM w Szczepanowie 

na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej 

Ewidencji Zabytków 
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Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Sambor 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Na zapytanie komisji , z jakich źródeł planowane jest pozyskanie dodatkowych środków na 

sfinansowanie tego projektu – Pani Skarbnik Celina Łanocha odpowiedziała, że jest zapewnienie 

Ks. Proboszcza ze Szczepanowa iż pokryje ją ze środków Parafii.   

Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Na  tym posiedzenie komisji zakończyło się.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Miejskiej w Brzesku 

       (-) Anna Lubowiecka  

 

Nagranie dyskusji – płyta CD w aktach komisji. 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Inspektor Marta Kółkowska BRM 

Brzesko, dnia 28.10.2024 r.   


